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ÇAMLIK

CHP Yenimahalle ve 
Ankara Büyükşehir Be-
lediye Meclis Üyesi Ece 

Yılmaz, Çamlık TV’de 
hemşehrilerine teşekkür 

ederek, çalışmalarını 
ve hedeflerini paylaştı. 

Genç siyasetçi, birlik ve 
beraberlik mesajı verdi.

CHP Yenimahalle 
ve Ankara Büyükşe-
hir Belediye Meclis 
Üyesi Ece Yılmaz, 
Çamlık TV’de 
"Tarık Yılmaz ile 
Yozgat Gündemi" 
programına konuk 
oldu. Genç yaşta 
siyasette başarı 
yakalayan Yılmaz, 
hemşehrilerine 
teşekkür ederek, 

Belediye Meclisi’n-
deki görevlerini ve 
hedeflerini paylaştı. 
      Hemşehrilerinin 
desteğiyle siyasette 
ilerlediğini vurgula-
yan Yılmaz, yürüttü-
ğü projeler ve yeni 
yıl için umut dolu 
mesajlar vererek, 
daha güzel çalışma-
lara imza atacakla-
rını ifade etti. 3'DE

HEMŞEHRiLERiMiN 
DESTEĞiYLE BAŞARDIM

       
Mamak Belediyesi’nin Karaağaç Halk Eği-

tim Merkezi ile ortaklaşa düzenlediği Arıcılık 
Kursu’nda eğitimlerini başarıyla tamamlayan 
68 kursiyer, düzenlenen törenle sertifikalarını 
aldı. Arıcılıkla ilgili teorik ve uygulamalı bilgi-
lerin aktarıldığı kurs, Mamak’taki bal üretimini 
artırmayı ve bölgeye ekonomik bir değer 
katmayı hedefliyor. 
     Mamak'ta Arıcılık Kursu Mezunlarını Verdi 
Kayaş Aile Merkezi’nde düzenlenen sertifika 
töreninde konuşan Mamak Belediye Başkan 
Yardımcısı Erdoğan Doğan, kursun amacı-
nın arıcılıkla uğraşmak isteyen vatandaşları 
desteklemek ve Mamak’ta arıcılık sektörünü 
büyütmek olduğunu vurguladı. Doğan, “Arı-
cılık alanında kursiyerlerimiz büyük bir adım 
attı. Mamak’a yeni arıcılar kazandırarak bal 
üretimini önemli bir ekonomik değer haline 
getireceğiz” dedi. 
     Milli Eğitim Bakanlığı onaylı sertifika alma-
ya hak kazanan kursiyerlere, 21 günlük eğitim 
boyunca arıcılık tarihi, arı türleri, arı hastalıkları 
ve arıcılık malzemeleri gibi konularda bilgi ve-
rildi. Kursiyerler, Mayıs ayında Mamak Beledi-
yesi’nin Lavanta Bahçesi’nde yer alan Arıcılık 
Eğitim Merkezi’nde uygulamalı eğitimlere 
katılarak bal, polen, propolis ve arı sütü üreti-
mi gibi alanlarda deneyim kazanacak. 
Kursiyerlerden Orhan Yılmaz, kurs sayesinde 
hobi olarak başladığı arıcılıkta profesyonel 
bilgi edindiğini ifade ederek, “Arıcılık eğitimi 

almak, kendimi geliştirmek için önemliydi. 
Bilinçli bir yetiştirici olmak isteyen herkese 
bu kursa katılmalarını öneririm” dedi. Henüz 
18 yaşında olan ve arıcılığı meslek edinmek 
isteyen Emine İlayda Nur Karayel ise “Doğa-
dan sofraya giden bu yolculukta üretime katkı 
sunmayı ve kendi işimi yapmayı hedefliyo-
rum” dedi.

 
     MAMAK’TA İLK KEZ ARI 

 ZEHRİ ÜRETİLECEK 
     Mamak Belediyesi, arıcılık sektörünü geliş-
tirmek adına yenilikçi projelerle de adından 
söz ettiriyor. Önümüzdeki yıl kursiyerlere arı 
zehri üretimi eğitimi verilmeye başlanacak. 
Tıbbi alanda kullanılan arı zehri, bölgenin 
ekonomik potansiyelini artırırken, Mamak’ı bu 
alanda öncü bir ilçe haline getirecek.

 
     TARIM VE HAYVANCILIKTA 

 YENİ ADIMLAR 
     Mamak Belediyesi’nin arıcılıkla ilgili kurs-
ları ve projeleri, tarım ve hayvancılık alanında 
bölgesel kalkınmaya katkı sağlıyor. Yeni kurs-
larla daha fazla vatandaşa ulaşmayı hedefle-
yen belediye, üretimden tüketime uzanan bu 
değer zincirini büyütmeyi amaçlıyor. 
Mamak’taki arıcılık projeleri, hem bireysel 
girişimcileri desteklerken hem de ilçenin 
ekonomik ve sosyal yapısına katkı sağlamaya 
devam ediyor. HABER MERKEZİ

Mamak
Ballanacak

    
Ankara Etlik Şehir 

Hastanesi'nde dün-
yaya gelen bebekler, 
AK Parti Keçiören 
Kadın Kolları üyeleri-
nin anlamlı ziyaretiyle 
karşılandı. Yeni yılın ilk 
saatlerinde gerçekle-
şen bu özel buluşma, 
ailelerin mutluluğunu 
taçlandırdı.

 
     SICAK VE SAMİMİ 

 BİR BULUŞMA 
     Ziyarete, Kadın 
Hastalıkları ve Doğum 
Hastanesi Başhekimi 
Doç. Dr. Çağanay 
Soysal, Sağlık Bakım 

Hizmetleri Müdürü 
Emel Çaldır, Destek 
Hizmetleri Müdürü 
Ebru Aydal ve Teknik 
Hizmetler Müdürü 
Bilal Beceren eşlik etti. 

  AK Parti Keçiören 
Kadın Kolları üyeleri, 
doğum yapan anne-
lerle bir araya gelerek, 
yeni yılın ilk bebekleri-
ni tebrik etti ve ailelere 
hayırlı olsun dileklerin-
de bulundu.

 
     AİLELERİN 

 MUTLULUĞU 
 PAYLAŞILDI 

     Ziyaret sırasında 

yeni doğan bebeklerin 
aileleriyle yakından 
ilgilenen Kadın Kolları 
üyeleri, annelere çe-
şitli hediyeler takdim 
ederek desteklerini 
iletti. Ailelerin mutlulu-
ğuna ortak olan heyet, 
yeni bir yıla umut ve 
sevinçle başlamanın 
önemine vurgu yaptı. 
Bu anlamlı ziyaretle AK 
Parti Keçiören Kadın 
Kolları, ailelerin en 
mutlu anlarında yanla-
rında olarak toplumsal 
dayanışma ve birlik 
mesajı verdi. 

HABER MERKEZİ

Ailelerin En Mutlu 
Anına Ortak Oldular

Dünya Esnaf ve Sanatkarlar Derneği tarafın-
dan düzenlenen ve Türkiye’de ilk kez hayata 
geçirilen “Dünya Ahileri Ödülleri”, 2024 yılı 
kazananlarıyla duyuruldu.  3'DE

Pursaklar Beledi-
ye Başkanı Ertuğrul 
Çetin, ilçe genelindeki 
pazar alanlarını ziyaret 
ederek hem vatandaş-
larla hem de esnafla 
bir araya geldi.  2'DE

Ankara’nın tarihi 
sembollerinden biri 
olan Cebeci İnönü 
Stadyumu’nun 
yerine inşa edilen 
Cebeci Millet Bah-
çesi’nde çalışmalar 
hızla sürüyor.  2'DE

Keçiören Belediye-
sinin düzenlediği 3 
Aralık Dünya Engel-
liler Günü etkinli-
ğinde, yeni yılı özel 
gereksinimli bireyler 
ve aileleriyle birlik-

te kutlayacağının 
sözünü veren Keçiö-
ren Belediye Başkanı 
Dr. Mesut Özarslan 
sözünü tuttu, yılbaşı 
pastasını onlarla bir-
likte kesti.  4'DE

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel 
Başkanı Şemsi Bayrak-
tar, 2024 yılı üretici ve 
market fiyatlarına ilişkin 
önemli değerlendirme-
lerde bulundu. Bayrak-
tar, tarımsal girdilerdeki 

maliyet artışlarının 
üretici ve market fiyatla-
rı arasındaki farkı daha 
da açtığını belirterek, 
takip edilen 41 ürün-
den 40’ında fiyat artışı 
yaşandığını ifade etti. 
2'DE 

Dünya Ahileri 
Ödülleri Açıklandı

Başkan Çetin 
Hemşehrileriyle Buluştu

Kırsal bölgelere 
Destekler Devam Ediyor!

Ankara Büyükşehir 
Belediyesi (ABB), kırsal 
bölgelerde hayvancılık 
sektörünün daha verimli ve 
sürdürülebilir hale gelmesi 
için eğitim programları dü-
zenleyerek, çeşitli destek 
çalışmalarını kararlılıkla 
sürdürüyor. 2'DE

Ankara’nın Yeni 
Gözdesi Olacak

Keçiören'de Engelsiz 
Yeni Yıl Eğlencesi

Seracılık ve Doğal Afetler 
Maliyetlerini Yükseltti



www.camlikankara.com
BAŞKENT'İN HABERCİSİÇAMLIK 03 OCAK 2025 CUMA

www.66yozgat.com

Seracılık ve Doğal Afetler 
Maliyetlerini Yükseltti

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar, 2024 yılı 
üretici ve market fiyatlarına 
ilişkin önemli değerlendir-
melerde bulundu. Bayraktar, 
tarımsal girdilerdeki maliyet 
artışlarının üretici ve market 
fiyatları arasındaki farkı daha 
da açtığını belirterek, takip 
edilen 41 üründen 40’ında 
fiyat artışı yaşandığını ifade 
etti. 
     Bayraktar’ın açıklamasına 
göre, 2024 yılında markette 
fiyatı en çok artan ürün yüzde 
179,1 ile beyaz lahana oldu. 
Üretici tarafında ise fiyatı en 

fazla artan ürün yüzde 276,5 
ile mandalina olarak kayde-
dildi. Fiyatı en fazla düşen 
ürün ise hem üreticide hem 
de markette patates oldu. 
     Bayraktar, Aralık ayında 
üretici ve market arasındaki 
fiyat farklarının zirve yaptığını 
vurgulayarak, “Limon üreti-
cide 7 lirayken markette 30 
liraya satıldı. Üretici fiyatı ile 
market fiyatı arasındaki fark 
limonda 4,1 kat, patateste 4 
kat, portakalda 3,7 kat, havuç-
ta ise 3,4 kat oldu” dedi. 
     Patates ve kuru soğan 
üreticilerinin alıcı bulmakta 
zorlandığını belirten Bayrak-

tar, “Depolarda kalan ürünler 
çürümeye yüz tutmuş durum-
da. Yüksek rekolte nedeniyle 
ürünler satılamıyor.   

  Devlet, Tarım Kredi ve 
Toprak Mahsulleri Ofisi 
aracılığıyla doğrudan alım 
yapmalı” çağrısında bulundu.

 
     TARIMSAL GİRDİ 

 MALİYETLERİNDEKİ 
 ARTIŞ 

     Bayraktar, tarımsal üretim-
de kullanılan girdilerin fiyat 
artışlarının üreticiyi zorladı-
ğını söyledi. Amonyum sülfat 
gübresinin yüzde 35,2, DAP 
gübresinin yüzde 29 oranında 

arttığını, tarım ilaçları fiyatla-
rının yıllık yüzde 34,3, elektrik 
fiyatlarının ise yüzde 30,4 ora-
nında yükseldiğini ifade etti.

 
     SERACILIK VE DOĞAL 

 AFETLERİN ETKİSİ 
     Bayraktar, seracılık yapılan 
bölgelerdeki doğal afetlerin 
üretimi olumsuz etkilediğini 
ve özellikle kışlık sebzelerde 
fiyat artışlarına neden olduğu-
nu söyledi. “Patlıcan, beyaz 
lahana ve karnabahar gibi 
ürünlerdeki fiyat artışlarının 
nedeni, seracılık bölgele-
rinde meydana gelen doğal 
afetlerdir” dedi. İHA

Pursaklar Belediye Başkanı 
Ertuğrul Çetin, ilçe genelin-
deki pazar alanlarını ziyaret 
ederek hem vatandaşlarla hem 
de esnafla bir araya geldi. 

 Başkan Çetin, hemşeh-
rilerinin hijyenik ve sağlıklı 
gıdalara ulaşmasını sağlamak 
için pazar yerlerini sık sık 
denetlerken, alışveriş yapan 
vatandaşlarla sohbet etmeyi 
de ihmal etmedi. 
     Pazarcı esnafıyla selam-
laşan ve denetimlere katılan 
Başkan Çetin, yaptığı açıkla-
mada, “Zabıta ekiplerimizle 
birlikte pazar yerlerini düzenli 
olarak denetliyoruz.

  Hemşehrilerimizin sağlıklı 
ve güvenilir gıdalara ulaşa-
bilmesi için gayret ediyoruz. 

Bunun yanında vatandaşları-
mız ve esnaflarımızla sohbet 
ederek onların taleplerini 
dinliyoruz. 

 Alanında satanında mem-
nun olduğu pazarlar için 
çalışmaya devam edeceğiz” 
ifadelerini kullandı.

 
     VATANDAŞLARDAN 

 YOĞUN İLGİ 
     Pazar ziyareti sırasında ilçe 
sakinlerinin yoğun ilgisiyle 
karşılaşan Başkan Çetin, 
kendisiyle fotoğraf çektirmek 
isteyen vatandaşları kırmaya-
rak bol bol fotoğraf çektirdi. 
     Başkan Çetin’in bu tür ziya-
retlerle vatandaşlarla birebir 
temas kurarak hem talepleri 
dinlediği hem de sorunlara 

çözüm ürettiği belirtildi. Pur-
saklar halkı ise Başkan Çetin’in 
sıcak ve samimi yaklaşımın-
dan duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi.

 
     HİJYEN VE GÜVENLİK 

 ÖNCELİKLİ 
     Pazar yerlerinin hijyenik 
ve düzenli bir şekilde hizmet 
vermesi için denetimlerin 
artırıldığını vurgulayan Başkan 
Çetin, vatandaşların güven-
le alışveriş yapabilecekleri 
alanlar oluşturma hedefinde 
olduklarını kaydetti. 
     Pursaklar Belediyesi’nin bu 
çalışmaları, halkın sağlıklı gıda 
tüketimine verdiği önemi bir 
kez daha gözler önüne serdi. 
HABER MERKEZİ

Ankara Büyükşehir Belediyesi 
(ABB), kırsal bölgelerde hayvan-
cılık sektörüne yönelik eğitim ve 
destek çalışmalarını sürdürüyor. 
Buzağı besleme ve süt sağımı 
gibi alanlarda üreticilere hem 
bilgi hem de malzeme desteği 
sağlanırken, ABB, suni tohumla-
ma hizmetini yeniden başlatmak 
için çözüm arayışlarını sürdürü-
yor.

 
     KÖY KÖY EĞİTİMLER 

 DEVAM EDİYOR 
     ABB Kırsal Hizmetler Daire 
Başkanı Ahmet Mekin Tüzün, 
tarım ve hayvancılıkla ilgili ça-
lışmaların köy bazında yoğun-
laştığını belirterek, “Veteriner 
hekimlerimiz ve ziraat mühendis-

lerimiz köy köy dolaşarak, buzağı 
besleme, süt sağımı ve hijyen 
konularında eğitimler veriyor. 
Bu eğitimler önceden haber 
verilerek organize ediliyor ve 
katılımcılara biberon, mendil gibi 
günlük hayvancılık faaliyetlerin-
de kullanılabilecek malzemeler 
hediye ediliyor” dedi.

 
     SUNİ TOHUMLAMA 

 HİZMETİ YENİDEN 
 BAŞLATILACAK MI? 

     Tüzün, ABB'nin geçmişte iki 
yıl boyunca ücretsiz suni tohum-
lama faaliyetleri gerçekleştirdi-
ğini, ancak bakanlık tarafından 
bu hizmetin durdurulduğunu 
belirterek, “Bu hizmeti tekrar 
hayata geçirmek için çözüm 

yolları arıyoruz. Eğer bir yöntem 
bulabilirsek, bu hizmeti yeniden 
başlatmayı hedefliyoruz. Suni 
tohumlama, hayvancılıkla uğra-
şan üreticilerimizin verimliliğini 
artırmak için çok önemli bir adım 
olacak” şeklinde konuştu. 
     Hayvancılığın tarımın önemli 
bir alt sektörü olarak karşılaştığı 
zorluklara dikkat çeken Tüzün, 
“Üreticilerimize destek olmak 
ve sektörün sürdürülebilirliğini 
sağlamak adına çalışmalarımıza 
ara vermeden devam ediyoruz” 
dedi. ABB, tarım ve hayvancılık 
sektöründeki üreticilere yönelik 
destek ve eğitim çalışmalarını 
sürdürerek, bu alanlarda verimli-
liği artırmayı amaçlıyor. 

HABER MERKEZİ

Ankara’nın tarihi sembollerinden 
biri olan Cebeci İnönü Stadyu-
mu’nun yerine inşa edilen Cebeci 
Millet Bahçesi’nde çalışmalar hızla 
sürüyor. Başkentin yeni cazibe 
merkezi olmaya aday proje, mo-
dern sosyal alanlarla tarihi dokuyu 
buluşturacak.

 
     SPORUN KALBİNDEN 

 SOSYAL YAŞAMIN 
 MERKEZİNE 

     Cebeci İnönü Stadyumu, 1967 
yılından itibaren Ankara’nın spor 
tarihinde önemli bir yer tutmuştu. 
37 bin kişilik kapasitesiyle bir 
dönemin en büyük futbol organi-
zasyonlarına ev sahipliği yapan 
stadyum, 2017 yılında kapatıldı ve 
2021 yılında yıkıldı. Uzun süre atıl 
durumda kalan alan, mahkeme 
süreçleri ve planlama tartışmaları-
nın ardından Millet Bahçesi olarak 
yeniden hayat bulmaya başladı.

 
     CEBECİ MİLLET 

  BAHÇESİ’NDE YOĞUN 
  MESAİ 

     Proje kapsamında, inşaat 
çalışmaları tüm hızıyla devam 
ediyor. Yüksek tempolu çalışmalar 
nedeniyle Cebeci caddelerinde 
zaman zaman trafik sıkışıklıkları 
yaşanıyor. Hafriyat kamyonlarının 

yoğunluğu bölge sakinlerini etki-
lerken, projenin tamamlanmasıyla 
bölgeye değer katması bekleniyor.

 
     ANKARA’YA YENİ 

 SOSYAL MERKEZ 
     Cebeci Millet Bahçesi, sadece 
yeşil alan olarak değil, aynı zaman-
da sosyal yaşamı zenginleştirecek 
bir merkez olarak tasarlanıyor. 
Projede yürüyüş parkurları, çocuk 
oyun alanları, spor tesisleri ve 
kültürel etkinlik alanları bulunacak. 
Çankaya ilçesine bağlı Erzurum 
Mahallesi sınırlarında yer alan Mil-
let Bahçesi, bölgeye yeni bir çehre 
kazandırmayı hedefliyor.

 
     ANKARA’NIN YENİ 

 ÇEKİM NOKTASI 
     Proje tamamlandığında, baş-
kentlilerin doğayla buluşabileceği, 
spor yapabileceği ve çeşitli sosyal 
etkinliklere katılabileceği modern 
bir yaşam alanı olacak. Cebeci 
Millet Bahçesi, Ankara’nın tarihi 
dokusunu modern bir anlayışla 
birleştirerek başkentin simge nok-
talarından biri olmaya hazırlanıyor. 
Cebeci Millet Bahçesi’nin açılışı 
için geri sayım sürerken, Anka-
ra’nın sosyal ve yeşil alan ihtiya-
cına önemli bir çözüm sunması 
bekleniyor. HABER MERKEZİ

Ankara’nın Yeni 
Gözdesi Olacak

Başkan Çetin 
Hemşehrileriyle Buluştu

Kırsal bölgelere 
Destekler Devam Ediyor!
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Senenin Son Günü 
Hastahane ziyareti

Biten, bizlere 12 
ay misafir olan, 
31 Aralık günü 
bizlere veda 
eden unutulma-
yacak hatıralar 
acılar bırakarak  
uğurladığımız bu 
ayın son günü 
dostlarımı ziya-
rete geldim.
      Hastahane-
de olan karde-
şim hemşehrim 
gönüldaşımı ve 
diğer vatandaşlarımı ziyaret 
ettim. 
     Bu gün Hıristiyan alemi-
nin dini, günü olması nede-
niyle ziyaretler kiliseler,
hastahaneler, hapishaneler 
de büyük bir hareketlilik 
oluyor. Ziyaretler, hediye-
leşmeler devam ediyor. Her 
yer pırıl pırıl yanıyor.

    HATIRLARSANIZ, 
     HEP HATIRLANIRSINIZ.
     Hastahanede uzun 
zamandır yatan Türk Fe-
derasyon üyesi Göppingen 
Türk Milli Kültür Cemiyeti 
yönetim kurulunda görevde 
yapmış bir dönem esnaflıkta 
yapan Yozgatlı Zekeriya Tur-
han’ı  ve Samsunlu Erdogan 
Nice, kardeşlerimizi  ziyare-
te gittim. O kadar memnun 
oldularki burada yazacak o 
kelimeleri bulamıyorum.
Zekeriye ve Erdoğan bir 
köşeye otumuşlar kilise ve 
hastahane görevlilerini din-
ler gibiydiler.  Ben kendile-
rini odalarında bulamadım, 
salona baktığım da Zekeriye 
beni görünce ayağa kalktı 
Türkce konuşarak,”başka-
nım başkanım”diyerek beni 
yanlarına  çağırdı. Yanla-
rına geldiğimde  boynuma 
sarıldı, hüzünlendi. Baktı-
ğımda gözleri buğulanmış 
duygulanmıştı. Teselli ettim. 
Sohbet ettik hasret giderdik. 
Kahve getirdi. Hatırlı Türkün 
kahvesini yudum yudum 

içtim. Zekeriye Turhan, 
milli duygulara bağlı. 
Türk milliyetçiliği ülkü-
sünü savunan bunun 
uzun yıllar mücadele-
sini vermiş. Göppingen 
Ülkü Ocağının  yönetim 
kurulunda görev almış, 
Hac ibadetini  yerine 
getirmiş  şehrimizde 
bir zamanlar esnaflıkta 
yapmış. Milli İslami , 
insani hizmet eden cami 
derneklere hep yardım 
etmiş biriydi.  

     UNUTURSANIZ 
     UNUTULURSUNUZ
     Bana  bakarak, “ Biz 
çok vefasız mı olduk. Yoksa  
bu teşkilatlarımızın şimdi-
ki yöneticilerimi vefasız. 
Yönettikleri teşkilatların 
hafızasını öğrenmezlermi. 
Bu kuruluşu kimler kurdu. 
Kurucuları hayattamı, hasta-
mı, ülkeye temellimi döndü. 
Neden irtibatta olmazlar. 
Hatırlamazlar” dedi. Haklı 
olarak istekse bulundu  evet  
benim gelişimle sevinen 
moral bulan bu kardeşlerimi  
Camii hocalarımızla birlikte  
gelseler ziyaret etseler  ne 
kadar iyi olur. Hasta olan in-
sanlarımız moral bulur. Vefa 
dinimizin imanımızın gereği.
     Hastahane Ziyareti Pey-
gamberimizin Sünneti
Hasta bir mü'mini ziyaret 
etmek Peygamberimizin 
(s.a.s) sünnetidir. 
Peygamberimiz (s.a.s) has-
taların ziyaret edilmesini, 
cenazelerin takip edilmesini, 
zira bunların "ahireti" hatır-
latacağını söylemiştir
     Dinimiz islamda hasta 
ziyareti, hapishane ziyaret-
lerini emreder. 
Cemiyetlerin yöneticileri 
proğramlar yapmış olsalar 
hocalar severek ziyarette 
bulunurlar. 
Kardeşlerimle dertleştik şa-
kalaştık muhabbet içerisinde 
vedalaşarak ayrıldım

DOĞAN 
TUFAN

     

Dünya Esnaf ve Sanatkarlar Derneği tarafından 
düzenlenen ve Türkiye’de ilk kez hayata geçirilen 
“Dünya Ahileri Ödülleri”, 2024 yılı kazananlarıyla 
duyuruldu. 

   İçişleri Bakanlığı Sivil Toplum İlişkiler Genel 
Müdürlüğü’nün desteğiyle yürütülen “Toplumsal 
Dayanışma, Kalkınmanın Desteklenmesinde İstihda-
mın Artırılmasında Esnaf ve Sanatkarın Rolü” projesi 
kapsamında düzenlenen ödüller, esnaf ve sanatkar-
ların toplumsal ve ekonomik kalkınmadaki katkılarını 
vurgulamayı hedefliyor. 
     Kültürel ve Ekonomik Miras Vurgusu 
Dünya Esnaf ve Sanatkarlar Derneği Yönetim Kurulu 
tarafından yapılan yazılı açıklamada, esnaf ve sanat-
karların Türkiye’nin kültürel ve ekonomik mirasının 
önemli bir parçası olduğu vurgulandı. 

Bu kapsamda her yıl düzenlenecek olan Dünya Ahi-
leri Ödülleri’nin, önümüzdeki yıllarda Türk Dünyası 
başta olmak üzere uluslararası çapta verilmesinin 
planlandığı belirtildi.

 
     BAŞARI HİKAYELERİNE IŞIK TUTACAK 
     Açıklamada, ödüllerin amacına dair şu ifadelere 
yer verildi: 
     “Unutulmaya yüz tutmuş geleneksel el sanatlarını 
ve kuşaktan kuşağa aktarılan meslekleri yaşatmayı 

hedefleyen ödüller, aynı zamanda çıraklıktan işlet-
me kurmaya, KOBİ’lerden büyük ölçekli yatırımlara 
kadar geniş bir başarı hikayesi yelpazesini değer-
lendirmektedir. Sanat, kültür ve üretimi bir arada 
yaşatan meslekleri ve girişimleri ödüllendirmeyi 
sürdüreceğiz.”

 
     DEPREMLE MÜCADELEDE 

  ESNAFIN ROLÜNE ÖZEL VURGU 
     Bu yılki ödül programında, 6 Şubat depremlerinin 
ardından esnaf ve sanatkarların dayanışma süreçleri 
özel bir kategoride ele alınacak. “Afetin Esnafları” 
başlığıyla verilen ödüller, deprem bölgelerinde 
fedakarca çalışan esnaf ve sanatkarların hikayelerine 
dikkat çekecek.

 
     ESNAFA VE MESLEK ÖRGÜTLERİNE TEBRİK 
     Dünya Esnaf ve Sanatkarlar Derneği açıklamasın-
da, ödül kazanan esnaf ve sanatkarları tebrik ederek 
şu ifadelere yer verdi: 
     “Ödüle layık görülen ustalarımızı, onların bağlı 
olduğu meslek örgütlerini ve hizmet verdikleri şehir-
leri kutluyor, bereketli işler diliyoruz. 

Türkiye’nin kültürel ve ekonomik kalkınmasında 
esnaf ve sanatkarların katkılarını görünür kılmak en 
büyük hedefimizdir.” HABER MERKEZİ

Ece Yılmaz, Çamlık TV’de Yozgat 
Gündemi Programına Konuk Oldu 
Çamlık TV ekranlarında Genel Yayın 
Yönetmeni Tarık Yılmaz’ın sunduğu 
"Tarık Yılmaz ile Yozgat Gündemi" 
programına Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Yenimahalle ve Ankara Bü-
yükşehir Belediye Meclis Üyesi Ece 
Yılmaz konuk oldu.  
     Genç yaşta siyasi arenada ba-
şarılı bir kariyer inşa eden Yılmaz, 
programda hemşehrilerine teşekkür 
ederken, görev sürecindeki çalışma-
larını ve hedeflerini paylaştı.

 
     YOZGATLI HEMŞEHRİLERİMİN 

  DESTEĞİ İLE 
  BURALARA GELDİM 

     Ankara doğumlu, 25 yaşındaki 
Yozgatlı Makine Mühendisi Ece Yıl-
maz, siyasetteki başarısını hemşeh-
rilerinin desteğine borçlu olduğunu 
ifade etti. 

  Yılmaz, “Yeni Mahalle’nin ön 
seçim birincisi olarak mecliste yer 
aldım. Görevde 9. ayımı doldurdum. 
Seçim öncesinde kapı kapı dolaşa-
rak destek topladım ve bu süreçte 
hemşehrilerimizin yoğun desteğini 

gördüm. Genç ve kadın olmam, 
bana ciddi avantajlar sağladı. Hayal 
ettiğimden çok daha güzel bir sonuç 
elde ettim” dedi.

 
     BELEDİYE MECLİSİNDEKİ 

  GÖREVLERİ VE 
  ÇALIŞMALARINI ANLATTI 

     Belediye Meclisi’nde Divan ve 
Katip Üyeliği görevlerini üstlenen 
Yılmaz, aynı zamanda Aile Komisyo-
nu Başkanı olarak aktif çalışmalarda 
bulunuyor. “Geçtiğimiz hafta ilçe ve 
belde belediyelerimizin bütçe gö-
rüşmelerini tamamladık. Yoğun bir 
tempoda çalışıyoruz ancak her şey 
oldukça güzel ilerliyor” ifadelerini 
kullandı.

 
     YOZGATLI HEMŞEHRİLERİMLE  

  BİR YUVADAYMIŞ GİBİ 
  HİSSEDİYORUM 

     Ankara’daki Yozgatlı hemşehrile-
rinin desteğinden gurur duyduğunu 
belirten Yılmaz, “Ankara’da hem-
şehrilerimizin ilgisi beni çok mutlu 
ediyor. Aralarında bir yuvada koru-
nuyormuş gibi hissediyorum. Parti 
gözetmeksizin desteklerinin farkın-

dayım ve bu beni motive ediyor” 
dedi.

 
     MANSUR YAVAŞ VE FETHİ 

  YAŞAR İLE ÇALIŞMAK 
  BİR ŞANS 

     Ankara Büyükşehir Belediye 
Başkanı Mansur Yavaş ve Yenima-
halle Belediye Başkanı Fethi Yaşar 
ile çalışmanın kendisi için büyük bir 
şans olduğunu ifade eden Yılmaz, 
“Başkanlarımızın deneyimlerinden 
çok şey öğreniyoruz. 

  Yanlarında yetişmek benim için 
bir gurur kaynağı. Yeni yılın hepimi-
ze birlik, beraberlik ve güzellikler 
getirmesini temenni ediyorum. Daha 
güzel işlere hep birlikte imza ataca-
ğız” diye konuştu.

 
     BİRLİK VE BERABERLİK 

ÖNEMLİ 
     Program sonunda Ece Yılmaz, 
hemşehrilerine teşekkür ederek 
birlik ve beraberliğin önemine vurgu 
yaptı. Genç siyasetçi, 2025 yılı için 
umut dolu mesajlar vererek, daha 
güzel çalışmaların hayata geçirilece-
ğini belirtti. TARIK YILMAZ

HEMŞEHRiLERiMiN 
DESTEĞiYLE BAŞARDIM

ECE YILMAZ, ÇAMLIK TV’DE YOZGAT GÜNDEMI PROGRAMINA KONUK OLDU

Dünya Ahileri 
Ödülleri Açıklandı

Polatlı’da Puslu 
Hava Dağılıyor

Polatlı, son birkaç gündür etkili 
olan sisli havanın ardından, kar 
yağışı olup olmayacağı konusunda 
vatandaşları merak içinde bırakıyor. 
Ancak, yapılan son hava tahminleri-
ne göre, kar yağışı şu an için ufukta 
görünmüyor. Haftasonu ise hava 
koşullarında yağmur beklentisi 
artıyor. 
     Cumartesi günü Polatlı’da sıcak-
lıkların 3°C ile 9°C arasında değiş-
mesi bekleniyor. Sisin etkisiyle nem 
oranı yüksek olurken, Pazar günü 
ise sıcaklıkların daha tutarlı bir 
şekilde 6°C seviyelerinde olması 
öngörülüyor. Gün boyunca hem en 
düşük hem de en yüksek sıcaklık 
6°C civarında olacak. 
Son günlerde etkili olan sisli 

havanın yerini, hafta sonu yağmura 
bırakması bekleniyor. Kar yağışı ise 
şimdilik görünmüyor. Polatlı’daki 
vatandaşlar, nemli ve soğuk bir 
hafta sonuna hazırlanırken, sisli 
havanın ardından yağmurun gelme-
siyle hava koşulları değişecek.

 
     KAR YAĞIŞI OLASILIĞI 

 BELİRSİZ 
     Polatlı, kış aylarına geçiş yapar-
ken kar yağışı olasılığı belirsizli-
ğini koruyor. Şu anda, yağmur ve 
ılımlı sıcaklıklar ön planda. Yerel 
halk, önümüzdeki günlerde hava 
durumunda yaşanacak değişimlere 
dikkat ederek, yağışlı havaya karşı 
hazırlıklı olmaları gerektiği konu-
sunda uyarılıyor. HABER MERKEZİ
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Çubuk Belediye Başkanı Baki 
Demirbaş, Belediye Temiz-
lik İşleri Müdürlüğü'nde uzun 
yıllar hizmet veren İsmail Sarı’yı 
emekliye ayrılmadan önce ma-
kamında kabul etti. 

Başkan Demirbaş, Sarı’ya ilçe-
ye kattığı değerli hizmetler ve 
özverili çalışmaları için teşek-
kürlerini iletti. 
Başkan Demirbaş, İsmail Sarı'nın 
Çubuk’a olan katkılarının önemli 
olduğunu vurgulayarak, beledi-
ye personelinin emekli olması 

sebebiyle bir kez daha teşek-
kür etmek istediklerini belirtti. 
Emekliye ayrılmak için başvuru-
da bulunan Sarı, Başkan Demir-
baş’a gösterdiği nazik kabul 
için teşekkür ederek, Çubuk’a 
hizmet etmekten büyük mutluluk 
duyduğunu ifade etti. 
     Başkan Demirbaş, tüm bele-
diye çalışanlarına emekleri için 
minnettarlığını sunarak, İsmail 
Sarı’ya sağlıklı, huzurlu bir 
emeklilik dönemi diledi. 

HABER MERKEZİ

Trafik Cezaları 
Cepleri Yakacak

Emekliye Ayrılan
Personele Teşekkür

Hazine ve Maliye Bakanlığı 
Gelir İdaresi Başkanlığı tarafın-
dan belirlenen yeniden değerle-
me oranı ile 2024 yılında uygu-
lanacak trafik ceza miktarları 
artırıldı. Resmi Gazete'de yayım-
lanan "Vergi Usul Kanunu Genel 
Tebliği" ile yapılan düzenlemeye 
göre, bu yıl bazı trafik cezalarına 
ciddi artışlar geldi.

 
     ÇAKAR LAMBASI 

  TAKANA YÜKSEK CEZA 
     Bu yıl, araçlarına yetkisi olma-
dığı halde sesli veya ışıklı uyarı 
cihazı takanlara büyük ceza 
uygulanacak. İlk seferde 138 bin 
172 lira ceza kesilecekken, aynı 
yıl içinde tekrar edilmesi duru-
munda ceza 276 bin 345 liraya 
çıkacak.

 
     EMNİYET ŞERİDİ İHLALİ VE 

  DİĞER TRAFİK İHLALLERİ 
     Emniyet şeridi ihlali yapan ve 
ikazlara uymayan sürücülere 9 
bin 267 lira ceza uygulanacak. 
Ayrıca, engelliler için ayrılan 
park yerlerini ihlal edenler ise 
bin 986 lira ceza ödeyecek. 
Trafik güvenliğini tehlikeye atan 
"drift" veya "spin" yapanlara ise 
46 bin 392 lira ceza verilecek.

 
     ALKOLLÜ ARAÇ 

  KULLANMA VE 
HIZ İHLALLERİ 

Alkollü araç kullananlara ilk 
seferde 9 bin 267, ikincide 11 bin 
622, üçüncü ihlalde ise 18 bin 
677 lira ceza kesilecek. 

  Sürücü belgeleri ise ihlalin 
sırasına göre 6 yıl, 2 yıl ya da 5 
yıl süreyle iptal edilecek. Ayrıca, 
hız sınırı aşımında ise ihlalin 

büyüklüğüne göre 2 bin 167 lira 
ile 9 bin 267 lira arasında ceza 
kesilecek.

 
     KIRMIZI IŞIKTA GEÇME 

CEZA BEDELİ 2 
BİN 167 LİRA 

     Kırmızı ışıkta geçme, araç 
muayenesini yaptırmama, cep 
telefonu kullanma gibi trafik 
kurallarını ihlal edenlere de 2 
bin 167 lira ceza uygulanacak. 
Ehliyetsiz araç kullanmaya ise 
18 bin 677 lira ceza verilecek.

 
     TRAFİK DÜZENİNİ BOZAN 

  HAREKETLERE 
  993 LİRA CEZA 

     Araçlarda yüksek sesle müzik 
açanlar, dönüş ve geçiş kuralla-
rına uymayanlar, emniyet kemeri 
takmayanlar ve şerit değiştirme 
kurallarını ihlal edenlere 993 lira 
ceza kesilecek.

 
     ÖZEL DURUMLAR 

  İÇİN CEZA ARTIŞI 
     Trafik güvenliğini tehlikeye 
atan hareketler ve ölçüm cihazı 
kullanımını reddedenlere de 
yüksek cezalar uygulanacak.   

   Ölçüm cihazı kullanımını 
reddedenler 26 bin 577 lira ceza 
ödeyecek. Ayrıca, taşıma sınır-
larını aşan ve gabari dışı yük 
yükleyenlere de farklı tutarlarda 
ceza kesilecek.  
     Trafik cezalarındaki artışlar, 
sürücülerin daha dikkatli olma-
larını ve trafik kurallarına riayet 
etmelerini sağlamak amacıyla 
yapıldı. 2024 yılı itibarıyla daha 
sıkı denetimlerin yapılması ve 
trafik güvenliğinin artırılması 
bekleniyor. HABER MERKEZİ

Keçiören'de Engelsiz 
Yeni Yıl Eğlencesi

Keçiören Belediyesinin düzen-
lediği 3 Aralık Dünya Engelliler 
Günü etkinliğinde, yeni yılı özel 
gereksinimli bireyler ve aileleriyle 
birlikte kutlayacağının sözünü ve-
ren Keçiören Belediye Başkanı Dr. 
Mesut Özarslan sözünü tuttu, yılbaşı 
pastasını onlarla birlikte kesti. 

   Başkan Özarslan ve eşi Filiz 
Özarslan “Engelsiz Yıla Merhaba” 
kutlamasına ev sahipliği yaparak 
yeni yılı özel gereksinimli bireylerle 
karşıladı. Kutlamaya CHP Ankara 
Milletvekili Semra Dinçer, CHP 
Keçiören İlçe Başkanı Berk Kılıç, 
İşitme Engelliler Spor Federasyo-
nu Başkanı Dursun Gözel, Ankara 
Engelliler Derneği Başkanı Erdal 
Atay, Engelli Hakları Federasyonu 
Başkan Yardımcısı Ali Daştan, CHP 
İl Engelli Komisyonu Başkanı Naki 
Yücel, muhtarlar, özel bireyler ve 
aileleri katıldı. 
     Keçiören Belediyesince özel ge-
reksinimli bireylere yönelik düzen-
lenen “Engelsiz Yeni Yıla Merhaba” 
kutlamasında aileler ve çocuklar 
birbirinden eğlenceli oyun, yarış-
ma, gösteri ve konserlerle unutul-
maz bir gece yaşadı. 

  Yılbaşına özel süslemelerle ren-
gârenk bir görünüme kavuşturulan 
Mevlana Kültür Merkezi’ndeki yıl-
başı eğlencesinde Başkan  Özaslan 
saat 00.00’a yaklaştığında engelli 
bireyler ve aileleriyle birlikte 
10’dan geri sayarak 2025’e girmenin 
mutluluğunu paylaştı. 

  Yemek ve çeşitli ikramların 
sunulduğu kutlamada özel bireyler 
için sahne alan sanatçılar birbirin-
den eğlenceli şarkı ve türkülerle 
kutlamanın coşkusunu doruğa 
çıkardı. Özel bireyler ve çocukların 
keyifli vakit geçirmesi için kurulan 
sinema ve oyun alanın yanında 
sihirbazlık ve animasyon gösterileri 
ile eğlence gece boyunca sürdü. 
Gecenin sonunda yapılan çekilişle 
özel bireylere ve ailelerine hediye 
takdim edildi.

 
    SİZLERLE BİRLİKTE 

 OLMAKTAN ONUR VE 
 MUTLULUK DUYUYORUM 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla başlayan kutlama-
da katılımcılara hitaben konuşan 
Keçiören Belediye Başkanı Dr. 
Mesut Özarslan “Biz, sizlerin başına 
baş olmaya değil, sizlere hizmet-
kâr olmaya geldik. Bu felsefeyi de 

kaybetmeden sürdüreceğimizi, bu 
güzel günde yeniden taahhüt etmek 
isterim. Bu güzel günü sizlerle, 
güzide ve özel insanlarla, muhtar-
larımızla, vekillerimizle, başkan-
larımızla, dernek başkanlarımızla 
toplumun bütün kesimiyle kucakla-
şarak geçirdiğim için onur duyuyo-
rum, mutluluk duyuyorum” dedi.

 
     ENGELLİLER ŞUBE 

  MÜDÜRLÜĞÜ KURUYORUZ 
     Engellilerin yaşamını kolay-
laştıracak yeni projeleri hayata 
geçireceklerini söyleyen Başkan 
Özarslan, “Kıymetli hemşerilerim, 
belediye olarak yapacağımız en 
büyük icraatlardan biri de engel-
lerin tamamen ortadan kalktığı bir 
Keçiören hayalimizdir. Bu hayalin 
peşinden giderken Mansur Yavaş 
Başkanımız da aynı duygu ve dü-
şünce içerisinde. 

  Biz de ona yol arkadaşı olaca-
ğız. Bu halk belediyeciliğinin en 
birinci unsurudur. Biz istiyoruz ki 
her evde engeller ortadan kalksın. 
Özel insanlar nerede dara düşerse 
bu garip Mesut onlara yoldaş olsun 
istiyoruz. 

  Meclisimizde Engelliler Şube 
Müdürlüğü’nün kurulması konu-
sunda talimatı verdik. Tüm siyasi 
partilerimiz destek veriyor, bu işe 
sıcak bakıyor. Oy birliğiyle bu işi 
hızlı bir şekilde hallediyoruz. Ve en 
şanlı şube müdürlüğümüz olacak.  

   Diğer taraftan engelli kardeş-
lerime, vatandaşlarımıza, evlatları-
mıza yönelik de tabii ki düşüncele-
rimiz var. Ama malumunuz bunlar 
özel izinlere tabi. Sizler de biliyor-
sunuz ki projelerimizi hazırladık. 
İnşallah ilgili mercilerden de izin 
alırsak Ankara Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Mansur Yavaş ile 
birlikte ortak projelerimizi en kısa 
zamanda hayata geçireceğimizin 
sözünü veriyorum. 

  Yüce Mevla’m bizlerin birlik ve 
beraberliğini bozmasın. 2025’in 
engellerin ortadan kalktığı bir yıl 
olmasını Cenab-ı Hak’tan niyaz edi-
yor, yeni yılınızı kutluyorum” diye 
konuştu.

 
      NE MUTLU Kİ BÜYÜK 

  BİR AİLEM VAR 
     Özel bireylere ve ailelerine 
mutlu bir yıl dileyen CHP Ankara 
milletvekili Semra Dinçer, “Yeni 
yıla hep ailemle girdim ama hiç 

bu kadar kalabalık girmemiştim. 
Ne mutlu bana ki, böyle büyük bir 
ailem var. Sizlerle birlikte yeni yıla 
giriyoruz. Öncelikle Mesut Baş-
kanıma ve emek veren herkese 
teşekkür ediyorum. Keçiören’de ne 
mutlu ki böyle güzel şenlikler, böy-
le güzel etkinlikler yapabiliyoruz. 
2025’te hepinize sağlıklı, sıhhatli, 
barış dolu, huzur dolu bir yeni yıl 
diliyorum” dedi.

 
     FIRSAT EŞİTLİĞİNİ 

  SAĞLAYACAĞIZ 
     CHP Keçiören İlçe Başkanı Berk 
Kılıç, “Belediye Başkanımız Sayın 
Mesut Özarslan'la birlikte Keçiö-
ren'de engelleri hep birlikte aşacak 
daha kapsayıcı bir ilçe yaratacağı-
mıza yürekten inanıyorum. Sizlerin 
sesini duymak, taleplerinize kulak 
vermek bizim en asil görevlerimiz-
den bir tanesidir. Sosyal adaleti 
güçlendiren, eğitimde, istihdamda 
fırsat eşitliğini artıran projeleri 
hayata geçirmeye devam edeceğiz. 
Hepinizi saygı, sevgi ile selamlıyor, 
yeni yılınızı tebrik ediyorum” dedi.

 
     ENGELLİLER HAK 

  ETTİĞİ DEĞERİ GÖRMELİ 
     Engelliler Derneği Başkanı Erdal 
Atay, “Engellilerin hak ettiği değeri 
görmesi için ortaya koyduğu dik 
duruşundan dolayı  Başkanımızı 
tebrik ediyorum. Bu güzel, anlam-
lı programda emeği geçen başta 
Sayın Başkanımız olmak üzere tüm 
personeline yürekten teşekkür edi-
yorum” dedi.

 
     ENGELLİLERİN 

  GÖRÜNÜRLÜĞÜ İÇİN 
  ÖNEMLİ BİR ETKİNLİK 

     İşitme Engelliler Spor Federas-
yonu Başkanı Dursun Gözel, “Bu 
organizasyonun hayata geçirilmesi-
ne öncülük eden Keçiören Belediye 
Başkanımız Sayın Dr. Mesut Özars-
lan'a teşekkür ediyorum. Burada 
farklı engel gruplarına sahip olan 
tüm engelli kardeşlerimizle birlikte 
olmanın mutluluğunu yaşıyoruz.  

   Bu etkinlik sadece bir yılın 
sonunu kutlandığımız bir etkinlik 
değil, aynı zamanda engelli bireyle-
rin toplumsal hayatta daha görünür 
ve güçlü olabilmesi için önemli bir 
simge niteliğini taşımaktadır. Emeği 
geçenlere teşekkür ediyor, yeni 
yılınızı kutluyorum” dedi. 

HABER MERKEZİ


